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ZAPISNIK 
2. redne seje Sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, 

 
ki je bila v petek, 31. 5. 2024, ob 19. uri v dvorani Marof - MC Šmartno ob Paki. 
 
Prisotni člani: Žiga Borovnik, Daniel Dobnik, Matjaž Dvornik, Lucija Luknar Pev, Ana Rogel, Klemen 
Slemenšek, Mojca Ževart in Andreja Urnaut. 
Odsotni člani: Boža Polak 
Ostali prisotni: Mirjam Povh - direktorica JZ MC Šmartno ob Paki, Marjanca Rogel Peršič - 
predsednica Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti Občine Šmartno ob 
Paki 
 
 
Predsednik je ugotovil, da je prisotnih 8 od 9 članov, tako je bila seja sklepčna.  
 
Za sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
 
1. Potrditev zapisnika konstitutivne (1. redne seje). 

2. Potrditev cenika uporabe prostorov v Mladinskem centru Šmartno ob Paki. 

3. Potrditev cenika nočitev v Mladinskem centru Šmartno ob Paki. 

4. Podaljšanje mandata uredniškemu odboru glasila ŠOP. 

5. Razno. 

 
Na predlagani dnevni red nima nihče pripomb, z 8 glasovi ZA je dnevni red seje potrjen. 
 
SKLEP 1/2: Sprejme se predlagani dnevni red 2. redne seje Sveta JZ MC Šmartno ob Paki.  
 
1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika konstitutivne (1. redne seje). 

Razprave oz. morebitnih dopolnitev na zapisnik ni bilo. 
 
Z 8 glasovi ZA je zapisnik potrjen. 
 
SKLEP 2/2: Potrdi se zapisnik konstitutivne (1. redne seje). 
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2. točka dnevnega reda: Potrditev cenika uporabe prostorov v Mladinskem centru Šmartno ob 
Paki 

Predsednik preda besedo direktorici Mladinskega centra, Mirjam Povh. Le ta razloži ekonomsko 
upravičenost povečanja cen uporabe prostorov (povišanje cen energentov, povišanje vseh ostalih 
cen čistil, sanitarnih pripomočkov,...). Pove, da so za vse najeme prostorov pripravljene pogodbe, 
tako za enkratne najeme, kot za vadbe, ostale aktivnosti,... pripravljene letne pogodbe. Jeseni se 
uvedejo še pogodbe za brezplačne najeme društev.  Poudari, da imajo vsa društva brezplačno 
uporabo prostorov. Povedati morajo le, kaj vse ob uporabi potrebujejo. Razloži, da cena najemov 
zunanjih prostorov pod kozolcem ostane enaka, saj je zaradi postavitve plezalne stene s prodom 
po tleh prostor nekoliko izgubil na kvaliteti. Doda še, da je večkrat izražen tudi interes za najem 
prireditvenega šotora, ko je le ta postavljen pri nas. Predlaga še ceno za čiščenje šotora po najemu: 
70€. Prav tako razloži, da je v ceniku dodana cena za uporabo kuhinje v Marofu, saj jo najemniki 
dostikrat uporabljajo (tako kuhinjske pripomočke, kot aparate), kar je potrebno seveda še dodatno 
očistiti, poleg tega pa se dostikrat zgodi, da ponudniki cateringa po pomoti odnesejo naš pribor, 
ostalo posodo,... Člane Sveta zavoda popelje na ogled vseh prostorov in vseh nočitvenih kapacitet 
Mladinskega centra.  

Predsednik po ogledu prostorov pozove k razpravi. Zanima ga, če so kakšni neplačniki. Direktorica 
pojasni, da redko in da so bili do zdaj vsi izstavljeni računi poravnani. 

Ga. Luknar Pev zanima, če so opredeljeni tudi stroški glede poškodb in škode ter kako se postopa v 
primeru, da najemnik ne plača posebej uporabe kuhinje, jo pa vseeno uporablja.  Izpostavi, da je 
ob najemu kuhinje potrebno zagotoviti dostop do vseh kuhinjskih pripomočkov, pribora,... Zanima 
jo še, kdo postavlja prireditveni šotor ter kdaj in kje vse se postavlja. Visoka se ji zdi najemnina 40€ 
za projektor in platno. 

Direktorica pojasni, da se stroški poškodb, oziroma morebitne škode določijo in zaračunajo 
najemniku (kar je določeno tudi v pogodbi), če so seveda pravočasno ugotovljeni in dokazani, kar 
pa je realno izjemno težko. Na srečo do večjih poškodb in škode do zdaj še ni prišlo. Glede uporabe 
kuhinje pove, da se naslednji dan po najemu vidi ali je bila kuhinja v uporabi ter se najemniku 
naknadno uporaba tudi zaračuna. Vedno se najemnika tudi vpraša, kaj vse potrebuje, da se mu 
stvari tudi pripravijo, oziroma lahko dobi vse, kar potrebuje. Stvari pa imamo ''pod ključem'' zaradi 
parih posameznih najemov, ko so ljudje stvari enostavni odnesli in jih ne vrnili. Razloži tudi 
situacije, ko najemniki pripeljejo svojega ''šefa kuhinje'', ki nato pri nas cel dan uporablja prostore, 
stvari, elektriko,... in pripravlja hrano. Glede šotora pojasni, da je za postavljanje prireditvenega 
šotora zadolžen Stojan Zabukovnik, ki je bil za to tudi ustrezno usposobljen, šotor pa se postavlja in 
uporablja na naših asfaltni površini konec avgusta do oktobra, v Martinovi vasi konec oktobra ter 
decembra in v začetku januarja, na Polzeli v avgustu, pri gasilskem domu v Paški vasi v juliju, letos 
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v juniju tudi v Gornjem Gradu. Visoko najemnino uporabe projektorja in platna v Marofu pojasni z 
dejstvom, da je popravilo in menjava žarnice dotičnega projektorja izredno visoko. 

Ga. Rogel doda vprašanje, koliko se projektor sploh najema. 

Direktorica pove, da bolj malo, oziroma se je ta v Marofu najemal predvsem ob zabavah in 
praznovanjih. Doda še, da glede na dejstvo, da je projektor v Marofu izjemno občutljiv, kompliciran 
glede namestitve pod strop,... razmišljamo o zamenjavi, nabavi manjšega, lažjega, enostavnejšega, 
vendar bi za to morali najti kakšnega investitorja. Sicer pa vedno zagotovimo in uredimo, da je 
najemniku omogočena uporaba projektorja, če ne tega večjega in močnejšega, pa prenosnega, 
manjšega, ki jim ga pripravimo v dvorano. 

Ga. Rogel Peršič pozdravi vse prisotne, se predstavi, ker je ni bilo na konstitutivni seji in doda, da je 
z vidika uporabnika to povišanje cen precej visoko in da  mora, ob takšnem dvigu cen najemov, vse 
delovati brezhibno ter biti na voljo uporabniku vse, kar je na razpolago, kar prostor omogoča. 
Zanima jo tudi, koliko je najemov s strani naših občanov in koliko od drugod. 

Direktorica pojasni, da je večina najemov (96%) naših občanov, le redko od drugod. Sicer pa se 
razlik v najemih domačih ali ''tujih'' najemnikov ne sme delati.  

G. Dvornika zanima, če se vzdrževanje objektov konec leta pokrije s pridobljenimi sredstvi, kako je 
z investicijami ter doda, da mora biti stvar živa, dostopna, v uporabi, da pritegne ljudi, mlade, da 
vse skupaj še bolj zaživi, da bo najemov še več ter da se ustvari tudi kakšen dobiček. 

Direktorica pojasni, da se zdaj, ko je najemov veliko več, stroški pokrijejo tako, da smo na pozitivni 
nuli. Zaveda se pomembnosti in nujnosti investicij, pove tudi, da bi bile vsekakor potrebne pri 
tehniki, ostalem posodabljanju, vendar je glede na trenutno stanje in financiranje ustanovitelja, to 
težko realizirati. 

Ga. Ževart zanima, če društva, glede na brezplačno uporabo, prispevajo kaj za čiščenje ter če je za 
te vrste najemov pripravljena pogodba, oziroma se vodi evidenca teh najemov. 

Direktorica pove, da je sicer splošno pravilo za vsa društva, da si sami pripravijo in pospravijo 
stvari. Je pa res, da za njimi še vedno imamo kaj za pospravit in uredit. Če so to malenkosti, seveda 
ni problema, so se pa že pojavile kalkulacije nekaterih, da enostavno vse pustijo, ker jim nato 
zaračunamo le čiščenje. Tudi za to se bodo za te najeme prav tako pripravile pogodbe, v katerih bo 
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specificirano, da če prostor ne bo takšen kot ob prejemu, se društvu polega čiščenja zaračuna tudi 
najem. 

Predsednik doda, da vsekakor ni namen delavcev v javnem zavodu, da bodo izvajali čiščenje ter 
poudari, da se mu zdi cena za čiščenje, če ostane prostor res zelo umazan, neurejen,... še vseeno 
prenizka. 

Ga. Ževart zanima še kako je s komercialnimi in nekomercialnimi najemi, če je bil kdaj za to 
posebej postavljen cenik. 

Direktorica pove, da ne, je pa pogoj pri komercialnih najemih, recimo za predstave, koncerte,..., da 
cena vstopnice na dan dogodka ne sme biti višja od 12€, kar zagotavlja dostopnost dogodka za 
naše občane. 

Predsednik poda še predlog, da se pripravi in objavi predstavitev, opis vseh prostorov ter vsega, 
kar se v sklopu Mladinskega centra lahko najame. 

Po razpravi je bil z 8 glasovi ZA potrjen nov cenik najema prostorov. 
 
SKLEP 3/2: Potrdi se nov cenik uporabe prostorov in najemov v Mladinskem centru Šmartno ob 
Paki. 
 
3. točka dnevnega reda: Potrditev cenika nočitev v Mladinskem centru Šmartno ob Paki 

Predsednik preda besedo direktorici Mladinskega centra, ki pojasni podražitve nočitev. Predsednik 
pozove k razpravi in sam poda mnenje, da so cene nočitev še vseeno precej nizke, sploh na 
skupnih ležiščih 15€, pa tudi v sobah... 

Ga. Rogel poda predlog, da bi se v apartmaju postavila cena za najem celotnega apartmaja, ne pa 
najem po posteljah, oziroma po številu gostov v njem. 

Po končani razpravi je z 8 glasovi ZA potrjen nov cenik nočitev. 

 

SKLEP 4/2: Potrdi se nov cenik nočitev v Mladinskem centru Šmartno ob Paki. 
 
4. točka dnevnega reda: Podaljšanje mandata uredniškemu odboru glasila ŠOP 

Predsednik ponovno preda besedo direktorici Mladinskega centra, ki na kratko opiše glasilo ŠOP in 
Napovednik dogodkov ŠOP, nastajanje, izdajanje,… Odgovorna urednica glasila je Kristina 
Suhadolnik, ki prejema za svoje delo honorar, ostale članice uredniškega odbora pa delajo 
brezplačno. Ker uredniškemu odboru poteče mandat 2. julija 2024 in glede na dejstvo, da svoje delo 
izjemno dobro in odgovorno opravljajo, direktorica članom Sveta zavoda predlaga, da se jim 
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podaljša mandat do 31. 12. 2024. Do konca leta 2024 pa se pripravi in objavi razpis za nov uredniški 
odbor. 
 
Predsednik poudari, da je to vsekakor smiselno, sploh glede na dejstvo, da članice uredniškega 
odbora sodelujejo prostovoljno. Poda predlog, da se lahko še kdo pridruži nastajanju in oblikovanju 
glasila ŠOP. 
 
Ga. Rogel in Luknar Pev izrazita pohvale delovanju uredniškega odbora in glasilu ŠOP. 
 
Po razpravi je z 8 glasovi ZA potrjeno podaljšanje mandata uredniškemu odboru. 
 
SKLEP 5/2: Mandat uredniškemu odboru glasila ŠOP se podaljša do 31. 12. 2024. 
 

 

5. točka dnevnega reda: Razno 
 
G. Dobnika zanima, kako je z organizacijo prireditev, s Poznopoletnim festivalom,… Predvsem ga 
zanima ali se stroški prireditev pokrijejo glede na to, da je večina dogodkov in aktivnosti še vedno 
brezplačnih. 
 
Direktorica pojasni, da dokler imamo še financiranje določenih prireditev iz občinskega proračuna, 
lahko zagotavljamo brezplačne prireditve. Vsekakor pa bo potrebno občane postopoma soočiti z 
dejstvom, da so prireditve plačljive, da se ustvari vsaj pozitivna nula, ne pa minus na večini 
prireditev. 
 
Ga. Ževart se še enkrat dotakne cen najemov. Meni, da bi bile lahko le te višje, vzornim najemnikom 
pa se lahko omogoči kakšen popust. Izpostavi še brezplačne najeme društev, saj meni, da društva 
enostavno ne vidijo, koliko brezplačnih stvari se jim omogoči in naredi (najemi, razpošiljanje vabil, 
tiskanje,…). Poziva, da se razmisli o enotni ceni najemov, ob tem pa se opredeli in zagotovi popuste. 
 
Tudi predsednik je mnenja, da so cene najemov še vseeno prenizke, glede na kakovost ponujenih 
prostorov in vso vloženo delo. 
 
Direktorica člane Sveta zavoda zgolj opomni še na usposabljanje članov svetov zavodov na področju 
kulture. Usposabljanje se izvaja prek spleta. Nanj se ni treba prijaviti. Gradiva je potrebno le 
natančno pregledati in se seznanite z njihovo vsebino, Ministrstvu za kulturo pa posredovati 
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izpolnjeno in lastnoročno podpisano izjavo o seznanitvi. Na podlagi prejete izjave Ministrstvo izda 
potrdilo o udeležbi na usposabljanju. 
 
Predsednik poda še predlog za naslednjo sejo, ki naj bi bila septembra ali oktobra. Natančnejši 
datum bo določen naknadno. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.40. 
 

 

Zapisala: Andreja Urnaut 

 

 

 

Klemen Slemenšek, 
predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 

 
 
 


